

Master / AL-BIRR CHARITY ASSOCIATION IN
AL-RADIFAH ESTABLISHMENT

Greeting,

Professional services proposal

We are pleased to provide you AHCPA, our professional services proposal for AL-BIRR CHARITY ASSOCIATION IN AL-RADIFAH ESTABLISHMENT, for the year ended 31 December 2025 and our scope of work will be:

- 1- Auditing services AL-BIRR CHARITY ASSOCIATION IN AL-RADIFAH ESTABLISHMENT, for the for the period ended 31 December 2025, and we perform our audit as per international auditing standards applicable in KSA, we will perform planning and applying auditing procedures to get a conclusion that the financial statements are clear from material misstatements, auditing evidence based on random samples, supporting documents and accompanying notes of financial statements.
- 2- Issuance of financial statements in Arabic.
- 3- Uploading financials in Qwaaem portal.

Professional Fees

Our professional fees are based on working hours and other expenses with consideration of our responsibility, experience and skills required for auditing financial statements.

السادة/ مؤسسة جمعية البر بالرديفة الخيرية

"المحترمين"

تحية طيبة وبعد،

عرض أتعاب مهنية

يسرنا أن نقدم لكم عمرو عبد الحليم محمد حسين محاسبون ومراجعون قانونيون، عرض أتعاب مهنية لتقديم خدماتنا المهنية لمؤسسة جمعية البر بالرديفة الخيرية للسنة المالية 31 ديسمبر 2025 م، ونطاق العمل وأتعابنا المهنية على النحو التالي:

- 1- مراجعة القوائم المالية لمؤسسة جمعية البر بالرديفة الخيرية، 31 ديسمبر 2025 م، وستتم مراجعتنا وفقاً لمعايير المراجعة الدولية المعتمدة في المملكة العربية السعودية والتي تتطلب منا ان نقوم بتخطيط وتنفيذ أعمال المراجعة للحصول على درجة معقولة من القناعة بأن القوائم المالية خالية من أي خطأ جوهري. تشتمل المراجعة على فحص الأدلة، على أساس العينة، المؤيدة للمبالغ والإيضاحات حول القوائم المالية اصدار تقرير المراجعة باللغة العربية.
- 2- اصدار تقرير المراجعة باللغة العربية.
- 3- رفع القوائم المالية في برنامج قوائم الخاص بوزارة التجارة والصناعة.

الاتعاب المهنية

يتم تحديد أتعابنا المهنية على أساس الوقت المنصرف والمصاريف المتكبدة مع مراعاة درجة المسؤولية المطلوبة والخبرة والمهارات المطلوبة لمراجعة البيانات المالية.

Work Duration

We will arrange with the organization management to complete requirements and perform issuance of financial statements in a period appropriate to the volume of work and the readiness of the requirements

Offer validity

This offer is valid for 14 days from the date of its preparation, unless the client requests an extension of the offer period by written request.

Modify the offer

- 1- Any amendments to this offer must be in writing.
- 2- Professional fees in addition to incidental expenses, if any, will be subject to amendment in the event of amending the scope of work or adding any new work, and these amendments must be agreed upon in writing before implementation.

When this offer is approved, please notify us in writing to prepare the contract letter and start work

We would like to thank you for giving us the opportunity to provide you with our professional services and we hope that we have succeeded, through the information contained in this proposal, in clarifying all matters related to audit of your financial statements.



مدة العمل

سوف يتم الاتفاق مع الشركة على استكمال المتطلبات واصدار الميزانيات في مدة تتناسب مع حجم العمل وجاهزية المتطلبات.

صلاحية العرض

صلاحية هذا العرض 14 يوم من تاريخ إعداده، الا إذا طلب العميل تمديد فترة العرض بطلب خطي.

التعديل على العرض

- 1- أي تعديلات تطرأ على هذا العرض يجب أن تكون بصورة خطية.
- 2- الأتعاب المهنية بالإضافة الى المصاريف النثرية، إن وجدت، سوف تكون قابلة للتعديل في حال تعديل نطاق العمل أو إضافة أي أعمال جديدة، وهذه التعديلات يجب أن يتم الاتفاق عليها بصورة خطية قبل تطبيقها.

عند اعتماد العرض ونرجو منكم اشعارنا بذلك خطيا لأعداد خطاب التعاقد وبدأ العمل.

نود ان نشكر لكم اتاحة الفرصة لنا لتقديم خدماتنا المهنية لكم ونأمل ان نكون قد وفقنا، من خلال المعلومات الواردة في عرضنا هذا، في ايضاح جميع الامور المتعلقة بمراجعة قوائمكم المالية.

Professional Fees

Our professional fees for Audit of financial statements and other services, we estimated it by:

الأتعاب المهنية

وفيما يتعلق بالأتعاب مراجعة القوائم المالية والخدمات الأخرى المذكورة أعلاه، فإننا نقدر أتعابنا المهنية على النحو التالي:

Details	SR	البيان
Audit fees 31 December 2025	8,500	أتعاب مراجعة القوائم المالية 31 ديسمبر 2025

- Fees mentioned above didn't include VAT percentage 15%
• الأتعاب المهنية المذكورة أعلاه لا تضمن ضريبة القيمة المضافة VAT بنسبة 15%.
- ❖ In case you acquired any additional services rather than what mentioned above we will issue another proposal.
❖ في حال طلبكم منا تقديم أي خدمات أخرى بخلاف المذكورة أعلاه سيتم اصدار عرض خدمات مهنية أخرى.

1- Petty cash

In case we carry out other expenses while we perform our audit outside Jeddah city. We will charge those expenses which we carried out in behave on the client.

1- مصاريف نثرية أخرى

في حالة نشوء مصاريف نثرية تخص أعمال المراجعة خارج مدينة جدة من مصاريف سفر، المواصلات، والإقامة، فإن العميل ملزم بتحمل تلك المصاريف. سيتم تقديم فواتير استعاضة مصاريف نثرية للعميل في حال قمنا بسداد تلك المبالغ نيابة عن العميل.

2- Payments terms

Our fees paid in two payments as follows:

- Down payment by 50% with engagement letter approval
- Last payment with signing the draft of financial statements

- Payments will be by bank transfer to our acc:

Bank: Banque Saudi Fransi

ACC NO.: R0442100136

IBAN: SA82550000000R0442100136

2- طريقة السداد:

يتم سداد اتعابنا المهنية على دفعتين كما يلي:

- الدفعة الاولى 50% من كامل قيمة الأتعاب المهنية عند توقيع العقد.
 - الدفعة الثانية 50% عند الموافقة على المسودة النهائية للقوائم المالية.
- يتم السداد عن طريق حوالة مصرفيه لحسابنا البنكي لدي البنك

اسم الحساب: البنك السعودي الفرنسي

رقم الحساب: R0442100136

رقم الأيبان: SA82550000000R0442100136

وتقبلوا فائق التحية والتقدير،

شركة عمرو عبد الحليم محمد حسين

محاسبون ومراجعون قانونيون



محاسب قانوني - ترخيص رقم 965

جدة 29 رجب 1447هـ

الموافق 18 يناير 2026 م

جمعية البر الخيرية بالرديفة

المدير التنفيذي : مشهور نواف الشمري

التاريخ : ٢٠٢٦/٠١/١٩ م

التوقيع :

